I do not wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents based on my 5th Amendment rights under the United States constitution.

I do not give you permission to enter my home based on my 4th Amendment rights under the United States Constitution unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate with my name on it that you slide under the door. I do not give you permission to search any of my belongings based on my 4th Amendment rights.

I choose to exercise my constitutional rights.

These cards are available to citizens and noncitizens alike.

لديك حقوق دستورية.

لا تَقَاح الباب لضابط الهجرة اذا حضر الى بيتك. اذا سمحت له بالدخول الى منزلك، سوف تخسر بعض حة، قك

لا تجب عن الاسئلة، لديك كل الحق أن تلتزم الصمت. لا تخبرهم عن اسمك. لا تخبرهم أي شيء عن مكان و لا يكب أي المناف المتحدة الأمريكية.

اذا كنت في العمل، تذكر دائما أن لا تهرب، ومن الأفضل أن تبقى هادئًا. اسئل الضابط، اذا كان بالامكان أن تغادر، وإذا سمح لك، غادر بهدوء لديك كل الحق للتواصل مع محامي.

أعطى هذه البطاقة للضابط دون أن تقتّح باب منزلك. اذا ما زال ضابط الهجرة يقف خارج منزلك، واذا كنت بحاجة الى مساعدة بعاجة، قبل أو بعد الحادث، اتصل على خط المساعدة 415-808-4444

I do not wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents based on my 5th Amendment rights under the United States constitution.

I do not give you permission to enter my home based on my 4th Amendment rights under the United States Constitution unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate with my name on it that you slide under the door. I do not give you permission to search any of my belongings based on my 4th Amendment rights.

I choose to exercise my constitutional rights.

These cards are available to citizens and noncitizens alike.

لديك حقوق دستورية.

لا تَقَاح الباب لحمايط الهجرة اذا حصر الى بيِنَك. اذا سمحت له بالدخول الى منزلك، سوف تخسر بعض حقو قك

لا تجب عن الاسئلة، لديك كل الحق أن تلتزم الصمت. لا تخبرهم عن اسمك. لا تخبرهم أي شيء عن مكان ولا يتجب عن مكان ولا يتك المتحدة الأمريكية.

اذا كنت في العمل، تذكر دائما أن لا تهرب، ومن الأفضل أن تبقى هادئًا. اسئل الضابط، اذا كان بالإمكان أن تخادر، وإذا سمح لك، غادر بهدوء. لديك كل الحق للتواصل مع محامي.

أعطى هذه البطاقة للضابط دون أن تقلّح باب منزلك. اذا ما زال ضابط الهجرة يقف خارج منزلك، واذا كنت بحاجة الى مساعدة على أو بعد الحادث، الصل على خط المساعدة 415-808-4444

(ABOVE)

Arabic translation of: You have constitutional rights.

Do not open the door if an Immigration Officer comes to your home. If you allow them in, you lose some of your rights.

Do not answer questions. You have the right to remain silent. You do not have to tell them your name. Do not tell them anything about where you were born or how you came to the United States. If you are at work, do not run! It is better to remain calm. Ask the officer if you are free to leave and if they say yes, leave calmly. You have the right to speak to a lawyer.

•Give this card to the officer but do not open the door. If the immigration officer is outside your door or you need assistance before or after, please call the assistance line of United Way at 415-808-4444

(BELOW)

Arabic translation of:

I stand with you regardless of your race, religion, documentation status, sexual preference, gender, ability, or health condition. Hatred and bullying are not democratic values. They are not and will not be tolerated in our clinic or at ZSFG. Our clinic will always be a safe place for your family.

أقف معك بغض النظر عن أصلك، دينك، وضعك الفانوني، جنسك، قدرتك، أو وضعك الصحي. الكراهية والتسلط ليست من قيم الديمقراطية وغير مسموح بهما في عيادتنا . عيادتنا ستبقى مكانا آمنا لك ولعائلتك.